
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.9.2022           
 

Protokół Nr 43/22 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 20 września 2022 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady 

rozpoczęto o godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1215. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący 

Komisji – Piotr Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – 

Bierżyn Paweł, Charyton Stanisław, Falkowski Emil, Grabowska Maria, Grodzki Krzysztof, Grygoruk 

Krzysztof, Hryniewicki Tomasz, Sulima Tomasz, Zawacka-Prystupa Irena, Żukowski Artur Maciej, 

Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena Teresa Zwolińska, Skarbnik Miasta – Anna Szkoda. W posiedzeniu 

uczestniczyli także w trybie zdalnym: Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski oraz Sekretarz Miasta – 

Tamara Korycka (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof 

Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 
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Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 42/22 z posiedzenia Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja dotycząca dystrybucji wody pitnej oraz ścieków komunalnych. 

6. Informacja dotycząca lokali komunalnych, kosztów utrzymania oraz remontów. 

7. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki 

wodno-ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

8. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 42/22 z posiedzenia Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z 

pytaniem czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu Nr 42/22 z posiedzenia 

Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 42/22 z posiedzenia Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof 

Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że protokół Nr 42/22 z posiedzenia Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r. został 

przyjęty.   

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Informacja z realizacji budżetu miasta za I półrocze 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedmiotową 

informacją.   

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Piotr 

Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2034..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Sulima, Piotr 

Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
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Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej 

miasta na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Artur Maciej Żukowski wyraził zadowolenie z tego, że w końcu został wysłuchany głos 

narodu. Założyciele i członkowie grupy Bielski Żłobek Miejski z jednej ze stron społecznościowych są 

dumni z tego, że w strategii ujęto przygotowanie dokumentacji budowy miejskiego żłobka.   

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk dodał, że jako radni przez dwa lata mocno zajmowali się tym 

tematem. Założenie grupy może miało jakiś tam skutek, ale na pewno to nie jest wyłączny powód 

znalezienia się tej inwestycji w strategii.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta 

na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Bielsk Podlaski na lata 

2021-2030. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska zwróciła uwagę, że radni otrzymali dosyć spory 

materiał, ale część materiałów była już procedowana ponad rok temu. Ten materiał jest materiałem 

pomocniczym, nowy projekt uchwały to nic innego jak poprzedni projekt, tylko zmodyfikowany o 
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zmiany, które zostały zaproponowane w załączniku nr 2 do wniosku. Nowym dokumentem jest 

ewaluacja, która była wymagana m. in. po wysłuchaniu głosów radnych na komisjach rady, jak również 

na sesji. Należało przeanalizować całą procedurę i w ten sposób powstał dokument ewaluacja ex ante. 

Następne kroki będą podejmowane w trakcie wdrażania Strategii oraz po jej zakończeniu – oczywiście 

przy założeniu, że Rada Miasta podejmie uchwałę. Ewaluacja nawiązuje także do diagnozy – 

ustawodawca życzył sobie, żeby wnioski wynikające z diagnozy wchodziły do projektu Strategii. Dodała, 

że co prawda temat jest dosyć obszerny, ale w jej opinii wyszło to dobrze i jako dokument strategiczny 

będzie niezbędny do podejmowania działań przez organ wykonawczy w przyszłości w okresie 

najbliższych kilku lat. Jednocześnie poprosiła o zgłaszanie ewentualnych pytań.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Bielsk Podlaski na lata 

2021-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof 

Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli przedszkoli i szkół prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

przedszkoli i szkół prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof 

Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Bielsk Podlaski do Podlaskiej 

Regionalnej Organizacji Turystycznej z siedzibą w Białymstoku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, jednocześnie 

zwracając się z pytaniem do Pani Burmistrz czy przeanalizowano już jakie korzyści będą wynikały z 

przystąpienia do tej organizacji?  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska poinformowała, że tym tematem zajmowała się 

Sekretarz Miasta i dobrze by było, żeby to ona odpowiedziała na pytanie Pana Przewodniczącego. 

 

Sekretarz Miasta Tamara Korycka odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Komisji stwierdziła, że w 

obszernym wniosku przedstawiono działania podejmowane przez Urząd Miasta, które trwają już od 

wielu lat. Podejmowane czynności miały na celu stworzenie pewnej bazy. We wniosku szeroko opisano 

te działania, m. in. co pojawiło się na terenie miasta, w materiałach promocyjnych i co znajduje się na 

nowej stronie internetowej, gdzie jest zakładka dla turysty z wieloma podzakładkami. Wszystkie te 

materiały powstały z myślą o stworzeniu bazy, żeby można było przystąpić do Podlaskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej. Uznano, że Miasto dysponuje już stosowną bazą, dlatego już w roku ubiegłym 

wystąpiono z wnioskiem, aby ująć środki w budżecie miasta. Korzyści wynikające z członkostwa w 

Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej również zostały szeroko przedstawione we wniosku. 

Przystępując do organizacji Miasto wychodzi ze swoją ofertą na zewnątrz – Miasto posiada materiały, 

które mogą być włączone do materiałów promocyjnych Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej, 

a jak wiadomo, działania prowadzone przez ww. organizację są szerokie.  

 

Członek Komisji Maria Grabowska zwróciła się z pytaniem czy jest to temat wiążący na dłuższe lata? 

Gdyby się okazało, że członkostwo niewiele daje Miastu, to czy można w każdej chwili wystąpić z 

Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej? Składa jest niewielka bo wynosi 5 tys. zł, ale wiemy jaka 

jest sytuacja jaką obecnie mamy i pewnie nadal będzie ciężko w każdym temacie.  

 

Sekretarz Miasta Tamara Korycka odpowiedziała, że przystąpienie do tej organizacji następuje poprzez 

złożenie deklaracji członkowskiej. W każdej chwili można wystąpić jeśli będą ku temu powody, a 

powody mogą być różne.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił uwagę, że ta organizacja działa już od 2002 r. Osobiście 

myślał, że Miasto należy do niej od dawna. Dodał, że działania ujęte we wniosku obejmują okres jakichś 

dwóch lat. Przypomniał, że Bielsk Podlaski jest jednym z najstarszych miast w województwie, które 

posiada wiele pięknych rzeczy i jego zdaniem Bielsk Podlaski już od dawna powinien widnieć na tej 
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liście, bo to ma większe przełożenie na dotarcie do potencjalnych turystów niż nasze ulotki, które leżą w 

Ratuszu. Na te ulotki wydajemy dużo więcej pieniędzy niż te 5 tys. zł.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska stwierdziła, że przynależność do takiej organizacji 

na pewno jest kwestią prestiżową. Tak jak Pani Sekretarz powiedziała, przed wstąpieniem trzeba 

posiadać pewną bazę i w tym celu były podejmowane działania ze strony Miasta. Organizacja co prawda 

funkcjonuje od wielu lat, ale to Miasto musiało się przygotować, żeby złożyć deklarację członkostwa. 

Osobiście pamięta sytuację sprzed wielu lat, kiedy Urząd Marszałkowski ocenił Bielsk Podlaski jako 

miasto nieatrakcyjne turystycznie. To, że są pewne kłopoty finansowe i rozwojowe w kraju nie oznacza, 

że mamy się zamykać, tylko musimy iść do przodu. Turystyka będzie pobudzała małą przedsiębiorczość i 

musimy robić wszystko, żeby żyć i funkcjonować normalnie. Człowiek odizolowany od innych działań i 

organizacji jest nikim, dlatego musimy być razem z innymi. Dobrze, że składa jest niewielka, ale musimy 

zaproponować, że podjęliśmy już pewne działania i będziemy oczekiwać coś więcej. Skoro wchodzimy 

do jakiejś grupy, to też będziemy mieć głos doradczy i Miasto będzie też się starać, żeby coś dla Miasta z 

tego kapło.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski stwierdził, że tutaj chyba wszyscy są zgodni, że należy 

przystąpić do tej organizacji i żeby się nie zamykać, ale tak jak radny Grygoruk zapytał – dlaczego tak 

późno? Miasto Bielsk Podlaski jest nie od wczoraj i funkcjonuje dosyć długo, także radni są zdziwieni, że 

dopiero  teraz przystępujemy. Nie wydaje mu się, żeby prace mogły trwać aż tak długo, żeby przystąpić 

do takiej organizacji. Składka nie jest duża, a korzyści może przynieść niewspółmiernie większe. 

 

Sekretarz Miasta Tamara Korycka poinformowała, że na poprzedniej Komisji nie zdążyła się odnieść do 

wypowiedzi radnego Krzysztofa Grygoruka, który powiedział, że przystąpienie do organizacji jest 

pokłosiem interwencji lub wskazań przez radnych – otóż tak nie jest. Przygotowania do przystąpienia 

trwały nie dwa lata, a wiele lat. Przygotowania rozpoczęły się jeszcze w poprzedniej kadencji od m. in. 

ustawienia tablic przy zabytkach w mieście. Nie było od razu środków na wszystkie tablice, dlatego 

sukcesywnie te tablice powstawały przez kilka lat. Gdyby Pan radny Grygoruk zajrzał na stronę, to 

zobaczyłby ile jest przygotowanych materiałów. To nie jest tak, że to się zrobi „ot tak” za parę miesięcy 

lub rok – tego jest bardzo dużo. Odnosząc się do pytania dlaczego tak późno, odpowiedziała, że Miasto 

musi mieć z czym wyjść, co zostało też napisane we wniosku. Na przykład, gdyby były targi i miasto 

Bielsk Podlaski zostałoby zaproszone do zaprezentowania siebie i promocji, to z czym byśmy wystąpili 

gdybyśmy nie mieli ulotek, albumów, informatorów lub planów miasta? Podkreśliła, że tutaj trzeba było 

włożyć naprawdę dużo pracy. Powtórzyła, że przystąpienie do organizacji nie odbywa się „ad hoc”, tylko 

to było planowe i przemyślane. Będą też podejmowane inne czynności, ponieważ trzeba to wszystko 

aktualizować.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk wyjaśnił, że bardziej chodziło mu o temat aplikacji. Bodajże radny 

Tomasz Hryniewicki wspomniał, że aplikacja nie działa i raptem zaczęło wszystko działać. Dodał, że 

mamy duże bogactwo kulturowe. Nawet bez tych słynnych tablic moglibyśmy przystąpić do tej 

organizacji. Dodał, że nawet pokusi się o stwierdzenie, że może byśmy mieli dofinansowanie na te inne 

rzeczy, które teraz powstawały. Podkreślił, że jak najbardziej wspiera przystąpienie i uważa to za dobry 

krok.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Bielsk Podlaski do Podlaskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej z siedzibą w Białymstoku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof 

Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-

Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości skargi z 

dnia 8 sierpnia 2022 r. na działanie Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości skargi z dnia 

8 sierpnia 2022 r. na działanie Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Paweł Bierżyn, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (2) 

Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr 

Wawulski 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku na uchwałę w sprawie nieudzielenia wotum zaufania za rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zauważył, że mamy taką samą sytuację jak w zeszłym roku. Być 

może opinia Rady Miasta nie jest tutaj potrzebna? Rozumie, że to musi być, ale może trzeba to zrobić 

tak, żeby tego nie głosować, bo podejrzewa, że pewnie powtórzy się sytuacja, że sprawa będzie w 

sądzie, co dla niego jest absurdem. Rozumie, że radni muszą to głosować, tylko jaki jest tego sens?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku na uchwałę w sprawie nieudzielenia wotum zaufania za rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (8) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 

im. kpt. W. Wysockiego w Bielsku Podlaskim z dnia 29 sierpnia 2022 r. wskazującej nowe zarzuty w 

stosunku do Dyrektora. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. 

kpt. W. Wysockiego w Bielsku Podlaskim z dnia 29 sierpnia 2022 r. wskazującej nowe zarzuty w 

stosunku do Dyrektora. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz 

Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Artur Maciej Żukowski 

 

Do pkt. 5 

Informacja dotycząca dystrybucji wody pitnej oraz ścieków komunalnych. 

(informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

Do pkt. 6 

Informacja dotycząca lokali komunalnych, kosztów utrzymania oraz remontów. 

(informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

Do pkt. 7 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu)  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk odnośnie tematu ul. Bohaterów Września przypomniał, że przetarg 

był ogłoszony, jest dwóch oferentów – czy są jakieś przedłużenia, czy był składany wniosek o wydłużenie 

terminu inwestycji? Na ostatniej sesji jeszcze nie było takiej informacji. Padły słowa, że jeżeli ktoś składa 

ofertę, to się zmieści w tym terminie, bodajże termin końca inwestycji to październik, także lada 

moment.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że radni otrzymali informację, w której stwierdzono, 

że trwa ocena zgłoszonych ofert i ona w dalszym ciągu trwa, także jeszcze przetarg nie został 

rozstrzygnięty, wykonawca inwestycji nie został wybrany. Po zakończeniu procesu oceny ofert na pewno 

informacja dotrze do mieszkańców i radnych, a przede wszystkim dotrze do oferentów, którzy złożyli 

swoje oferty.   

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zapytał dlaczego ocena ofert trwa tak długo? Czy te oferty są tak 

zawiłe, skomplikowane? Czy Urząd Miasta występował o wydłużenie terminu tej inwestycji? Zauważył, 

że trwa rozpatrywanie ofert, a termin się kończy. Urząd wyłoni wykonawcę na początku października z 

terminem do 30 października – to nie jest realne do wykonania.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że proces trwa, bo tak jak Pan radny słusznie 

zauważył, oferty nie są proste. Dlatego też, Miasto chce wybrać wykonawcę, do którego będzie 

stuprocentowe przekonanie, że zrealizuje zadanie w wyznaczonym terminie. Do tego potrzebne są 

również inne dokumenty, które były składane przez potencjalnych wykonawców nie w dniu złożenia 

oferty, tylko w okresie późniejszym. W związku z tym, że Miasto chce inwestycję skończyć, bo jest to 

ostatnie zadanie z uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej, które nie jest jeszcze zakończone, nie 

można sobie pozwolić na paniczne ruchy. Należy to doprowadzić do końca w ten sposób, żeby przy 

rozliczaniu z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej było stuprocentowe 

przekonanie, że całe przyznane dofinansowanie zostanie przez Miasto wykorzystane i nie będzie trzeba 

dokładać żadnych środków zewnętrznych. Projekt pisma do NFOŚiG o wydłużenie terminu jest cały czas 

przygotowywany przez pomoc techniczną. W związku z tym, że oferty są jeszcze badane, to ostateczna 

treść pisma nie może być jeszcze ogłoszona. Dopiero po zakończeniu oceny ofert będzie można wysłać 

pismo do NFOŚiG.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że zgodnie z wyjaśnieniami Burmistrza wszystko się 

wydłuża, okazuje się, że nie możemy przedłużyć terminu i co wtedy z firmą, która wygra przetarg? Ona 

nie jest w stanie tego wykonać do końca października, to jest nierealne. Jaki jest na to pomysł? Jego 

zdaniem te dwa tematy się wykluczają. Poprosił o kilka słów sprostowania.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że nie wie co ma prostować, bo to co powiedział jest 

obowiązujące.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

Do pkt. 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima zwrócił się z pytaniem kiedy mieszkańcy będą mogli korzystać z tzw. 

„małej obwodnicy” miasta? Dodał, że zadaje to pytanie w kontekście wczorajszego „armageddonu” na 

naszych ulicach. Jednocześnie zaapelował ze strony mieszkańców i wszystkich zebranych o lepszą 

współprace magistratu z GDDKiA w Białymstoku i z Policją, bo takich scen jak wczoraj nikt nie chce 

widzieć. 

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poinformował, że chce poruszyć temat modernizacji obiektu MOSiR. 

Jesteśmy już na etapie umowy kopertowej, czyli wyłoniony wykonawca, umowa niepodpisana, bo 

szukamy środków. Widzi, że Pan Burmistrz coś działa w tym kierunku, nawet pojawił się ostatnio na 

meczu z Panem Wicemarszałkiem. Poprosił o informację jaka jest decyzja, jakie są działania, bo czas, 

jeśli się nie myli, jest do 30 września. Widział na facebookowym profilu Burmistrza optymistyczne 

wieści, gdzie uspokaja kibiców i piłkarzy, co go cieszy, ale chciałby poznać więcej konkretów, bo każdy 

wie, że brakuje 3 mln zł. Jeżeli nie uda się tego znaleźć ze środków zewnętrznych, to co dalej? Drugie 
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pytanie do Pani Skarbnik – czy w ogóle mamy jakieś wolne środki, czy coś w tym kierunku można 

powiedzieć? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że prace nad „małą obwodnicą” powinny być 

zakończone do 30 października 2022 r. – taki jest umowny termin z wykonawcą. Prace trwają, dzisiaj są 

na odcinku łączącym ul. Wojska Polskiego z ul. Jana Pawła II, także prace sukcesywnie są wykonywane. 

Odnośnie obiektu MOSiR-u – to nie jest oferta kopertowa jak Pan radny powiedział, bo przetarg nie jest 

jeszcze rozstrzygnięty. Jest czas do 15 października, także jest jeszcze okazja aby te spotkania odbyć i 

trochę tych pieniędzy poszukać. Tak jak przekazał Panu radnemu w piątek, trwa cykl jego spotkań z 

różnymi decydentami.  Jeszcze w tym tygodniu spotka się z dwiema osobami, które mają pewne 

przełożenie na pozyskiwanie środków zewnętrznych na inwestycje sportowe. Po tych spotkaniach na 

pewno będzie jakaś informacja ze strony Urzędu Miasta. Jeśli chodzi o budżet, w tym roku w budżecie 

jest zabezpieczony 1 mln zł na to zadanie. W Wieloletniej Prognozie Finansowej na przyszły rok jest ok. 4 

mln zł. Tak jak radny słusznie zauważył, brakuje jeszcze ok. 3.3 mln zł i tych pieniędzy szukamy. 

 

Członek Komisji Artur Maciej Żukowski poinformował, że chciałby przekazać informację ze strony Pana 

posła Baszki, że będzie zainteresowany tą sprawą, będzie starał się pomóc i spotkać z naszymi 

decydentami oraz grupą radnych, która jest tym żywo zainteresowana.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił uwagę na słowa Burmistrza, ze ma szereg spotkań z 

różnymi ludźmi, którzy mają jakieś przełożenia – czy to jest jakaś tajemnica z kim zamierza się spotkać 

Pan Burmistrz w tej sprawie i gdzie szuka tych środków? Dodał, że podnosi ten temat, bo Pan Burmistrz 

już miał się spotkać z Panem Jackiem Chańko i Burmistrz nie dotarł na spotkanie.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że nie mógł wtedy dotrzeć na spotkanie. Teraz nie 

będzie podawał nazwisk i terminów kiedy się będzie z tymi osobami spotykać, poinformuje o tym po 

fakcie. Niestety sytuacja jest taka, że pomimo, że coś zostało zaplanowane na dany dzień, to okazuje się, 

że wyskakuje inny, ważniejszy temat. Natomiast spotkanie z Panem Jackiem Chańko odbyło się – 

uczestniczyli w nim pracownicy merytoryczni i uzyskano oczekiwane informacje. Faktem jest, że te 

osoby, z którymi jest teraz poumawiany, to są osoby, z którymi będzie osobiście rozmawiał, bo to jest 

troszkę nie ten poziom, nie ujmując niczego pracownikom Urzędu Miasta.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  
Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Piotr Wawulski 


